

Simplicity

5476
7 PIECES

WINDOW TREATMENTS

Fabrics: 45" or 54" (115cm or 140cm) wide with nap such as: **Shades A, B, C, D** in Linen and Linen Types, Jacquards, Canvas, Barkcloth, Chintz. **Shade E** in Voile, Chiffon. **Valance A, B, C** in Lawn, Chintz, Sateen, Broadcloth, Moire.

When using print fabric with a design repeat, allow extra fabric to arrange valance sections as desired and when window shades will be close to each other, make sure the predominant designs are at the same level.

A, B, C, D- Fits window 35" (89cm) and 40" (102cm) wide, **E-** fits window up to 35" (89cm) wide. Shades finished length is 54" (138cm). **B-** featured in double window. For **A, B, C, D-** See Guidesheet to adjust pattern tissue, if desired.

Notions for all Roman Shades: Staple gun and staples; small hammer; craft glue; Mounting board- one piece of hard wood $\frac{3}{4}$ " x $1\frac{1}{2}$ " (2cm x 3.8cm) exactly 1" (2.5cm) shorter than the width of the window (inside placement); one pkg. inside mount shade brackets; three screw eyes; two nails with heads that will fit into shade brackets pivot hole; small electric drill with drill bits slightly smaller than the size of screw eye threads and the nails; one cord cleat; **A, B, C, D- Slat-** one $\frac{1}{4}$ " x $\frac{7}{8}$ " (6mm x 2.2cm) wood for lower slat and six $\frac{3}{16}$ " (4mm) diameter dowels all $\frac{1}{2}$ " (1.3cm) shorter than the width of the shade; **Poly cord-** $8\frac{1}{2}$ yd (7.80m) for 35" (89cm) wide window and $8\frac{3}{4}$ yd (8.10m) for 40" (102cm) wide window; **E- Poly cord-** $6\frac{3}{4}$ yd (6.10m). Look for Simplicity notions and Wrights® Trims.

A- Tri Valance (each of two different fabrics)- $1\frac{1}{8}$ yd (1.10m) for 45" (115cm) wide fabrics, $\frac{7}{8}$ yd (0.80m) for 54" (140cm) wide fabrics

Piping- $3\frac{7}{8}$ yd (3.50m) of $\frac{1}{4}$ " (6mm) wide.

Notions: Thread, double standard curtain rod.

B- Standard Valance (Swags and One Valance Center for Single Window)- 5 yd (4.50m) for 45" or 54" (115cm or 140cm) wide fabrics; Add $1\frac{1}{8}$ yd (1.20m) of fabric for each additional valance center section.

Notions: Thread, one $2\frac{1}{2}$ " (6.3cm) deep Continental curtain rod.

C- Scallop Valance (Center and Swags)- $2\frac{1}{4}$ yd (2.00m) for 45" (115cm) wide, $1\frac{7}{8}$ yd (1.70m) for 54" (140cm) wide fabrics; **Piping-** 5 yd (4.60m) of $\frac{1}{4}$ " (6mm) wide

Notions: Thread, double standard curtain rod.

A, B, C- Roman shade (one)- $1\frac{3}{4}$ yd (1.60m) each of fabric and lining

A, B- Wrights® Roman Shade Tube tape- $8\frac{3}{4}$ yd (8.00m)

C- Wrights® Ring tape- 5 yd (4.60m)

D- Roman shade- $2\frac{1}{4}$ yd (2.10m) each of fabric and lining.

Notions: Thread, twenty one $\frac{1}{2}$ " (1.3cm) plastic rings.

E- Sheer Roman shade - $4\frac{1}{8}$ yd (3.80m).

Notions: Thread, eighteen $\frac{1}{2}$ " (1.3cm) plastic rings.

HABILLAGE DE FENETRES

Tissus: en 115cm ou 140cm de large avec sens tels que: **Stores A, B, C, D** toile de lin et tissus semblables, Damas, grosse toile, écorce, Chintz. **Store E** en Voile, mousseline. **Cantonnières A, B, C** en linon, Chintz, Satin, popeline, Moire.

Si vous utilisez un tissu imprimé à motifs répétés, prévoyez davantage de tissu pour disposer les sections de cantonnière et placer les motifs principaux au même niveau lorsque les stores sont rapprochés.

A, B, C, D- Pour fenêtres de 89cm et 102cm de large. **E-** Pour fenêtre de 89cm de large. La longueur finie des stores est de 138cm. **B-** Pour double fenêtres. Pour **A, B, C, D-** Voyez les Instructions de Couture pour ajuster le patron au besoin.

Meriserie pour tous les stores romains: Un pistolet à agrafes et agrafes; un petit marteau, colle pour travaux manuels; Planche de montage - Un morceau de bois dur de 2cm x 3.8cm exactement et de 2.5cm plus court que la largeur de la fenêtre (montage intérieur); un paquet de crochets intérieurs pour store; trois vis à anneaux; deux clous à tête pouvant s'insérer dans les ouvertures des crochets du store; petite perceuse électrique avec des embouts légèrement plus petits que les vis et les clous; un mécanisme pour enrouler le cordon; **A, B, C, D- Lamelle** - une lamelle en bois de 6mm x 2.2cm pour la lamelle inférieure et six baguettes de 4mm de diamètre de 1.3cm plus courtes que la largeur du store; **Cordon en polyester-** 7.80m pour fenêtre de 89cm de large et 8.10m pour fenêtre de 102cm; **E-Cordon en polyester-** 6.10m. Demandez la mercerie Simplicity et les garnitures de Wrights® Trims.

A- Triple cantonnière (de deux tissus différents chacune) - 1.10m de 115cm de large, 0.80m de 140cm de large

Liseré - 3.50m de 6mm de large.

Meriserie: Fil, tringle standard double.

B- Cantonnière (Lambrequins et un milieu de cantonnière pour fenêtre simple) - 4.50m de tissus en 115cm ou 140cm de large; Ajoutez 1.20m de tissu pour chaque section supplémentaire de milieu de cantonnière).

Meriserie: Fil, un tringle à rideau continentale avec retours de 6.3cm.

C- Cantonnière festonnée (Milieu et lambrequins) - 2.00m de tissu en 115cm de large, 1.70m de tissu en 140cm; **Liseré -** 4.60m de 6mm de large

Meriserie: Fil, tringle standard double.

A, B, C- Store romain (un)- 1.60m de tissu et de doublure.

A, B- Ruban tube pour store romain de Wrights®- 8.00m

C- Ruban d'anneaux de Wrights® - 4.60m

D- Store romain - 2.10m de tissu et de doublure.

Meriserie: Fil, vingt-un anneau en plastique de 1.3cm.

E- Store romain- 3.80m.

Meriserie: Fil, dix-huit anneaux en plastique de 1.3cm